
                                                                                     ПО-99/28.11.24г 

 

 

ПИТАНЕ 

 

от МИРОСЛАВ СИМЕОНОВ – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 28.11.2024 г. 

 

 

 Уважаеми колеги, уважаеми зам.-кметове, 

 Аз имам един въпрос. Каква е причината за демонтаж на металните пластики със 

зодиакални елементи от часовниковата кула на Община Габрово, къде се съхраняват и дали 

Общината има планове отново да ги монтира? 

 Благодаря. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

                                                                                                                       ПО-99/19.12.24г. 

 

ДО 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВО 

 

 

ОТГОВОР 

 

НА ПИТАНЕ НА Г-Н МИРОСЛАВ СИМЕОНОВ 

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ГАБРОВО, 

ПРОВЕДЕНО НА 28.11.2024 г. 

 

 

ОТНОСНО: ПЛАСТИКИТЕ СЪС ЗОДИАКАЛНИ ЕЛЕМЕНТИ ПО ФАСАДАТА НА 

ЧАСОВНИКОВАТА КУЛА НА СГРАДАТА НА ОБЩИНА ГАБРОВО 

 

 

 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН  СИМЕОНОВ, 

 

Пластиките със зодиакални елементи, които са били монтирани по фасадата на 

часовниковата кула на сградата на Община Габрово не са метални, а от гипсоциментов разтвор, 

рабицова мрежа и стъклен воал. Поради факта, че са изложени на външни атмосферни условия 

дълги години, започват да се рушат, а падащите отломки стават опасни за преминаващите около 

сградата на Общината.  

Преди повече от 10-12 години са премахнати ръчно на части по алпийски способ.  

Към момента Община Габрово не предвижда възстановяване на зодиакалните фигури. 

 

 

С уважение,  /П/ 

ТАНЯ ХРИСТОВА 

Кмет на Община Габрово 

 


